
Створення ОСББ -
шлях до енергоефективності житла

Одним із ключових питань засі
дання Правління Асоціації 
«Енергоефективні міста України», у 
якому взяв участь міський голова 
Юрій Фомічев, стало використання 
коштів Фонду енергоефективності 
програми «Енергодім». Проект, що 
був презентований раніше на Раді 
регіонального розвитку щодо 10 пі- 
лотних проектів, наразі обговорю
ється, вносяться корективи. 
Європейські партнери, що сприяли 
наповненню Фонду, налаштовані на 
співпрацю виключно з співвласни
ками багатоквартирних будинків 
(ОСББ). Органи місцевого само
врядування сприяють і допомага
ють мешканцям створювати ОСББ, 
адже тільки жителі будинків зали
шаються головними у створенні та
ких об’єднань.

АМУ запроваджує механізм ро
боти «Револьверного фонду», спря
мованого на модернізацію житло
вого фонду, що передбачає отри
мання співвласниками багатоквар
тирних будинків (ОСББ) фінансової 
допомоги на реалізацію енергое- 
фективних заходів (70% вартості

від капіталовкладень -  компенсація 
мешканцям). Завдяки цьому меха
нізму зменшується фінансове на
вантаження на ОСББ на шляху до 
енергоефективності, а револьверні 
та муніципальні фонди допоможуть 
уникнути сплати відсотків та при
скорити процедуру.

«Інституційна спроможність м іс
та Славутича, створений департа
мент з енергоменеджменту КП 
“АРР”, енергоменеджери дозво
ляють провести якісний енергоау- 
дит. Співпраця з ОСББ та пілотні 
проекти у  місті повинні з ’явитись 
найближчим часом. Над цим зараз 
працюють структури житлово-ко
мунального господарства. Для по
чатку ми розпочнемо співпрацюва
ти з тими ОСББ, які вже створені» -  

про це повідомив міський голова 
Юрій Фомічев на лютневому засі
данні виконавчого комітету.

Справді, покращення якості жит
лового фонду дає мешканцям мож
ливість отримати підвищений ком
форт, вищу вартість свого майна, а 
також зменшити плату за кому
нальні послуги!


